
 

Protokół Nr 15/2020 

z posiedzenia  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

z dnia 24 lutego 2020 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu - radny Artur Miętek.  

          O godz. 1505 w budynku nowo wybudowanego przedszkola w Skrzeszewie, 

Przewodniczący otworzył posiedzenie, przywitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Komisji. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 Ad. 2. Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

Część I wyjazdowa: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wizytacja budynku nowo wybudowanego przedszkola w Skrzeszewie. 

Część II /Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie, ul. Kościelna 27/: 

4. Dyskusja na temat zgłaszanych przez dyrektorów placówek oświatowych problemów  

z funkcjonowaniem oświaty w Gminie Wieliszew. 

5. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

6. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji /z dn. 20.01.2020 r./. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 Ww. porządek obrad przyjęto jednogłośnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. Wizytacja budynku nowo wybudowanego przedszkola w Skrzeszewie. 

Członkowie Komisji zwizytowali budynek nowo wybudowanego przedszkola  

w Skrzeszewie. Po obiekcie oprowadzały Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena 

Radzikowska oraz p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel. 

Członkowie Komisji udali się  

Ad. 4. Dyskusja na temat zgłaszanych przez dyrektorów placówek oświatowych 

problemów z funkcjonowaniem oświaty w Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący Komisji oddał głos dyrektorom placówek oświatowych. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki odniósł się do regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

wychowania przedszkolnego i szkołach dla których Gmina Wieliszew jest organem 

prowadzącym, przyjętego przez Radę Gminy w grudniu 2019 r. Stwierdził, że zaniepokoiło 

go, iż zostały zmniejszone nakłady na płace nauczycieli. Odniósł się do:   

- § 3 ust. 8 regulaminu: Ustala się środki finansowe z przeznaczeniem na wypłatę dodatków 

dla nauczycieli i w wysokości 6 % planowanych wynagrodzeń zasadniczych ogółu nauczycieli  

w szkole. Stwierdził, że w poprzednim regulaminie wartość ta wynosiła 7%. 

- § 3 ust. 9: Dodatek przyznaje się: 

1) dla nauczyciela w wysokości do 15% wynagrodzenia zasadniczego […] 

Stwierdził, że w poprzednim regulaminie wartość ta wynosiła do 25%.  

Wyjaśnił, że w placówce za którą odpowiada przyznał dodatek motywacyjny nauczycielom 

na 6 miesięcy, po tym okresie zamierzał przyznać go po raz kolejny – ale już na wstępie 

dysponował kwotą 2.900 zł niższą, poza tym część nauczycieli nabrała dodatkowo uprawnień 

do otrzymania dodatku. Przyznanie dodatku motywacyjnego nauczycielom, którym dodatek 

przysługuje, wiązało się koniecznością zmniejszenia dodatku motywacyjnego wszystkim 
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nauczycielom o co najmniej 50 zł. Dodał, że było to niekomfortowe ponieważ nauczyciele 

pracowali dobrze, niektórzy nawet lepiej niż przez pierwsze 6 miesięcy.  

 Radna Grażyna Kwiatkowska zapytała, jaka jest wysokość zasiłku motywacyjnego. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki poinformował, że jest to 

kwota 150,00 – 200,00 zł brutto. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy uposażenie zmniejszono również dyrektorom 

szkół. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki poinformował, że  

w przypadku dyrektorów, uposażenie nieco wzrosło. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 Wieliszewie – p. Mirosław Sieradzki odniósł się do 

przypadku ze swojej placówki. Poinformował, że w poprzednim roku poszukiwał nauczyciela 

języka niemieckiego, udało mu się pozyskać nauczyciela do pracy w szkole, jednak z końcem 

roku szkolnego nauczyciel zakończył współpracę, twierdząc, iż docenia atmosferę  

panującą w pracy, jednak warunki finansowe są niezadowalające. Stwierdził, że nauczyciel 

już wówczas uznał warunki finansowe za nieatrakcyjne, natomiast nowy regulamin 

dodatkowo zmniejsza uposażenie. 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Janówku Pierwszym – p. Renata Grzybowska – 

stwierdziła, że istnieją duże problemy ze znalezieniem specjalistów do placówek 

oświatowych (psychologów, logopedów itp.). Wyjaśniła, że w małych placówkach 

nauczyciele zostają zatrudnieni na część etatu, otrzymują jedynie wynagrodzenie zasadnicze, 

naliczane proporcjonalnie. Dodała, że istnieją również problemy z pozyskaniem nauczycieli 

języków obcych. Nauczyciele zatrudnieni obecnie na cały etat zdają sobie sprawę, że dodatki 

w innych samorządach są wyższe – i rezygnacja części z nich jest tylko kwestią czasu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. J. Wybickiego w Janówku Pierwszym - p. Katarzyna 

Zabijak poinformowała, że w poprzednim roku udało jej się pozyskać do pracy nauczycielkę 

języka polskiego, osoba ta dobrze wywiązuje się z powierzonych obowiązków, nie 

przysługuje jej jednak dodatek motywacyjny. Nauczycielka zasygnalizowała, że brak jest jej 

motywacji do pozostania w placówce.  

Dodała, że we wrześniu ubiegłego roku inni nauczyciele również informowali, że jeżeli  

w placówce nie zmieni się nic pod względem motywacyjnym – zrezygnują z pracy. 

Stwierdziła, że obawia się takiej sytuacji. 

Poinformowała, że suma dodatku motywacyjnego w porównaniu z pierwszym semestrem 

była o 700,00 zł niższa, należało więc pozmniejszać dodatek. 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska stwierdziła, że w innych samorządach stawki dodatku motywacyjnego 

rozpoczynają się od 200,00 zł,  przykładowo nauczyciel zatrudniony na 0,5 etatu w jednej  

z takich placówek otrzymuje dodatek w wysokości 400 zł 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki stwierdził, że dyrektorzy 

muszą wskazać nauczycielom uzasadnienie zmniejszenia dodatku motywacyjnego. Dodał, że 

jedynym wytłumaczeniem jest zmiana regulaminu. Tymczasem wielu nauczycieli wykonuje 

swoją pracę jeszcze lepiej. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska stwierdziła, że dyrektorzy otrzymali projekt regulaminu do wglądu, zapoznała się 

z projektem, zgłosiła swoje uwagi Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych, jednak umknęło 

jej uwadze zmniejszenie dodatku motywacyjnego. Stwierdziła, że w sytuacji, gdy są 

problemy z pozyskaniem nauczycieli, nie przypuszczała, iż dodatek motywacyjny zostanie 

zmniejszony. Poinformowała, że w przypadku placówki, którą zarządza jest to kwota  

o 1.200,00 zł niższa. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki zwrócił uwagę, że  

w odniesieniu do pracowników obsługi brak jest narzędzi, aby w przypadku, gdy pracownik 

nie wywiązuje się z obowiązków w sposób należyty – obniżyć mu premię,  ponieważ nie 

osiągnie on wówczas stawki płacy minimalnej. 
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Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały, który trafił do zaopiniowania 

Komisji, następnie pod obrady Rady Gminy był konsultowany z dyrektorami placówek 

oświatowych, ze związkami zawodowymi - nie było żadnych sygnałów, że jakieś zapisy 

budzą zastrzeżenia. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 Wieliszewie – p. Mirosław Sieradzki stwierdził, że 

nigdy nie padły słowa o obniżeniu dodatku motywacyjnego. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska zapytała, czy dyrektorzy mogą zawnioskować o zwiększenie procentowej wartości  

dodatku motywacyjnego. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że dyrektorzy mogą wysunąć taki wniosek, 

jednak niezbędne będzie oszacowanie przez p. Skarbnik skutków finansowych ewentualnej 

zmiany.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki zapytał, kto opracował 

projekt uchwały. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek  

poinformował, że był twórcą projektu. Przypomniał, ze dyrektorzy placówek oświatowych 

otrzymali projekt regulaminu w listopadzie 2019 r., jedynie dyrektor szkoły w Skrzeszewie 

zgłosiła uwagi do projektu, jednak żadna z nich nie dotyczyła obniżenia wartości procentowej 

dodatku motywacyjnego z 7% do 6%. 

Radny Rafał Donarski stwierdził, że gdyby pojawił się sygnał, że jakieś zapisy budzą 

zastrzeżenia, radni bez wątpienia pochyliliby się nad nimi.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska stwierdziła, że już obecnie dyrektorzy borykają się z dużymi brakami kadrowymi, 

zmniejszenie dodatków motywacyjnych spowoduje dodatkowe problemy z zatrudnianiem 

nauczycieli. Nauczyciele sprawdzają, jakie są stawki, dodatki motywacyjne  

w poszczególnych samorządach i wybierają miejsce, gdzie będą one najkorzystniejsze. 

 Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak stwierdził, że zarówno Radzie 

Gminy, jak i organowi prowadzącemu zależy na tym, aby poziom kształcenia w placówkach 

oświatowych był wysoki, dyrektorzy szkół dokładają starań, aby tak właśnie było. Budżet na 

obecny rok został przyjęty, pojawiły się jednak dodatkowe, niespodziewane  wydatki 

związane np. z budową przedszkola w Skrzeszewie, w wysokości około 200 tys. zł. Podobna 

sytuacja może zaistnieć w innych placówkach, w których są prowadzone prace remontowe. 

Zapewnił, że dobra wola w kwestii rozwiązania  problemu jest, jednak p. Skarbnik będzie 

musiała przeanalizować, czy uda się wygospodarować środki na ten cel. 

Przewodniczący Komisji powtórzył, że pierwszym krokiem powinno być oszacowanie 

skutków finansowych ewentualnej zmiany. Zachęcił dyrektorów do składania wniosków do 

przyszłorocznego budżetu. Wyjaśnił, że w ciągu roku trudno jest dokonywać zmian  

w budżecie,  zwłaszcza, że ilość realizowanych obecnie inwestycji oświatowych jest duża. 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że nie jest jeszcze znana 

ostateczna kwota subwencji na 2020 rok, kwota planowana wynosi 19 mln 279 tys. zł, na 

zadania subwencjonowane wydawane jest 30 mln zł, z czego 24 mln zł stanowią wydatki na 

wynagrodzenia. Brakującą kwotę należy uzupełnić z budżetu. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy oprócz kwestii dotyczącej wysokości dodatku 

motywacyjnego, jakieś inne  zapisy regulaminu budzą zastrzeżenia. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska poprosiła o rozważenie możliwości wypłacania dodatków dla nauczycieli 

wychowawców świetlicy, podobnie jak w niektórych okolicznych samorządach.  

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek  wyjaśnił, 

jakie były przesłanki zmniejszenia wysokości dodatku motywacyjnego o 1%. Stwierdził, że 

dodatek motywacyjny jest naliczany od wynagrodzeń zasadniczych. W poprzednim 

regulaminie, sprzed 11 lat - było to 7% naliczane od kwoty 2.100,00 – 2.400,00 zł, natomiast 
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w obecnie obowiązującym regulaminie - 6% naliczane od kwoty ok. 3.800,00 zł. Stanowi to 

nieznaczny wzrost. 

Dodał, że należałoby zastanowić się również nad wprowadzeniem w regulaminie zapisu,  

iż korzystanie ze zwolnień lekarskich uniemożliwia otrzymanie dodatku motywacyjnego. 

Stwierdził, że zdarza się, iż z jednej placówki wpływa 20-30 zwolnień lekarskich w ciągu 

miesiąca. 

 Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska zapytała dyrektorów placówek 

oświatowych, czy dysponują narzędziem, które pozwala ocenić, iż nauczyciel, który otrzymał 

wyższy dodatek motywacyjny, wykonuje pracę lepiej od nauczyciela, który otrzymał dodatek 

w niższej wysokości. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki stwierdził,  

że w opracowywanym corocznie planie nadzoru pedagogicznego są ustalone działania 

związane z oceną pracy nauczyciela.  

Dyrektor jednej z placówek stwierdziła, że często zdarza się, że nauczyciele w ramach 

40 godzinnego wymiaru pracy robią dodatkowe zajęcia, które nie są dodatkowo płatne np. 

przygotowywanie klas 8 do egzaminów, zajęcia wyrównawcze, czy sks-y. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 Wieliszewie – p. Mirosław Sieradzki stwierdził, że 

praca nauczyciela to nie tylko praca dydaktyczna, często nauczyciele wykonują inne zajęcia, 

które nie są dodatkowo płatne np. administrowanie dziennika elektronicznego; prowadzenie 

sklepiku uczniowskiego – odbiór towaru, dokonuje rozliczeń; prowadzenie strony 

internetowej, czy facebooka. Dodał, że dyrektorzy na podstawie obserwacji są w stanie ocenić 

poziom zaangażowania poszczególnych nauczycieli, jednak próba nadania temu mierzalnych 

ram jest nierealna. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki zwrócił uwagę, że ze 

względów finansowych część nauczycieli jest zatrudniona w kilku miejscach - po 

zakończeniu zajęć w jednej placówce, udają się do następnej, nie są więc w stanie 

wykonywać dodatkowych zajęć,  natomiast swoją pracę wykonują bez zarzutu. 

Stwierdził, że na którymś z posiedzeń należałoby również zastanowić się nad sposobem 

ograniczenia wewnętrznej biurokracji. Dodał, że zadań przybywa w sposób zauważalny  

i wzrasta odpowiedzialność dyrektorów. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska dodała, że w Gminie brak jest osoby odpowiedzialnej za kadry w oświacie.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 Wieliszewie – p. Mirosław Sieradzki stwierdził,  

że dyrektorzy placówek oświatowych są zdani na siebie w zakresie konstruowania umów  

z pracownikami oraz wystawiania świadectw pracy.  

Zwrócił uwagę na rozległe obowiązki pracowników sekretariatów szkolnych. Zasugerował 

potrzebę opracowania standardów dotyczących zatrudniania pracowników 

niepedagogicznych, uzależniając liczbę etatów od wielkości placówki. Stwierdził, że dobrym 

rozwiązaniem byłoby również  zatrudnienie osoby odpowiedzialnej za sprawy kadrowe, która 

obsługiwałaby kilka szkół. 

Wyjaśnił, że w 2010 roku w szkole, którą obecnie zarządza był zatrudniony jeden sekretarz 

szkoły na cały etat oraz pracownik pomocy na 0,5 etatu. Do szkoły - do 9 oddziałów 

gimnazjalnych,  uczęszczało wówczas 230 uczniów, zatrudnionych było 30 pracowników,  

w tym: 20 nauczycieli, 10 pracowników niepedagogicznych, nie istniał system informacji 

oświatowej. Obecnie w szkole jest zatrudniony jeden sekretarz szkoły, natomiast szkoła liczy 

17 oddziałów do których uczęszcza 370 uczniów, w tym 65 dzieci. Zatrudnionych jest 70 

pracowników, szkołę powiększono o halę sportową. Wszystkie informacje dotyczące 

funkcjonowania szkoły (zakup sprzętu, orzeczenia, opinie itp.)  należy wprowadzać do 

systemu informacji oświatowej. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że poruszonych problemów nie uda się 

rozstrzygnąć na dzisiejszym posiedzeniu Komisji, należy je dokładnie przeanalizować 
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ponieważ wszystkie wiążą się ze skutkami finansowymi. Wyraził przekonanie, że na 

kolejnym posiedzeniu Komisji uda się przedstawić konkretne propozycje.  

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska zwróciła uwagę, że obniżeniu 

uległy środki  z udziału w PIT,  natomiast wzrosły opłaty np. za gaz, prąd, ścieki. Gmina 

dysponuje ograniczonymi środkami finansowymi. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki zwrócił uwagę  

na dynamiczny przyrost liczby dzieci w placówkach oświatowych. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że na najbliższej sesji radni podejmą decyzję 

dotyczącą rozbudowy placówek oświatowych w formule PPP, przypomniał, że odbyły się 

konsultacje społeczne na ten temat.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska odniosła się planów wyodrębnienia  oddziałów przedszkolnych ze  Szkoły 

Podstawowej im. K. Makuszyńskiego  w Skrzeszewie i ich przeniesienia do nowo 

wybudowanego budynku. Stwierdziła, że informację na ten temat otrzymała drogą 

elektroniczną. W mailu została poproszona o przekazanie informacji o przekształcaniu 

placówki rodzicom uczniów. Wcześniej nikt nie rozmawiał z nią na temat przekształcenia.  

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że wniosek w sprawie wyodrębnienia  oddziałów 

przedszkolnych ze  Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego  w Skrzeszewie 

 i ich przeniesienia do nowo wybudowanego budynku złożyła Komisja Oświaty, Kultury  

i Sportu na posiedzeniu w grudniu 2019 roku. Wniosek skierowano do Wójta Gminy, 

następnie,  na podstawie wniosku - przygotowano projekt uchwały. Dodał, że wszystko 

odbyło się w sposób jawny – na posiedzeniu Komisji. Informację o złożeniu wniosku 

przekazano również na sesji Rady Gminy. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska stwierdziła, że decyzja o likwidacji oddziałów przedszkolnych, która zostanie 

podjęta na jutrzejszej sesji, implikuje wiele działań związanych z organizacją pracy placówki. 

Zapytała, czy jest planowane spotkanie z nią,  jako z dyrektorem placówki,  dotyczące kwestii 

umów z nauczycielami i pracownikami obsługi odpowiedzialnymi za oddziały przedszkolne, 

rekrutacji itp.  

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że kwestie administracyjne nie należą do gestii Rady 

Gminy, tylko do organu prowadzącego. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek  stwierdził, że 

uchwała w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. 

Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie jest uchwałą intencyjną. Uchwała musi zostać 

zaopiniowania przez  Kuratora Oświaty. Dodał, że na obecnym etapie nie widzi sensu 

prowadzenia jakichkolwiek rozmów, rozmowy będą miały uzasadnienie i są planowane 

dopiero po wydaniu pozytywnej opinii  przez Kuratora Oświaty, która będzie podstawą do 

przygotowania uchwały w sprawie utworzenia oddziałów przedszkolnych. 

Wyjaśnił, że mail, który skierował do dyrektora placówki w Skrzeszewie, stanowił 

dopełnienie wymogu ustawowego o poinformowaniu rodziców o planach przekształcenia. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Natalia 

Guzowska stwierdziła, że nie wiedziała wcześniej o planach przekształcenia, dodała, że nie 

uczestniczy w sesjach Rady Gminy. 

Radna Dorota Sarna wyraziła nadzieję, że wzajemna komunikacja ulegnie poprawie. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Łajskach – p. Marek Tarwacki stwierdził, że dobrym 

rozwiązaniem byłoby informowanie dyrektorów o kwestiach dotyczących placówek za które 

odpowiadają. 

Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

 p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel poinformowała, że: 

- trwają prace końcowe związane z budową przedszkola w Skrzeszewie; 

- przekazano teren wykonawcy, który będzie realizował budowę sali gimnastycznej  

w Łajskach; 
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- trwają prace związane z termomodernizacją budynków w Komornicy, pojawiły się 

dodatkowe koszty, nieujęte w projektach; 

- trwa rozbudowa  szkoły w Janówku Pierwszym. 

Ad. 5. Komisja zaopiniowała nw. projekty uchwał na sesję Rady Gminy: 

1/ w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej  

im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie; 

2/ w sprawie utworzenia Przedszkola w Skrzeszewie; 

3/ zmieniającą Uchwałę nr XXXIII/285/2017 w sprawie wskazania miejsca realizacji 

obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 2016/2017 – 2021/2022. 

 Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jacek Banaszek poinformował, 

że uchwały są następstwem wniosku Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z grudnia 2019 roku 

dotyczącego wyodrębnienia  oddziałów przedszkolnych ze  Szkoły Podstawowej im. K. 

Makuszyńskiego  w Skrzeszewie i utworzenia samodzielnej placówki oświatowej w nowo 

wybudowanym obiekcie.  

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych ma charakter intencyjny  

i powinna zostać przekazana Mazowieckiemu Kuratorowi Oświaty do końca lutego b.r.    

W ślad za nią powinna zostać podjęta uchwała w sprawie utworzenia Przedszkola  

w Skrzeszewie, przy ul. Szkolnej 10. 

W związku z likwidacją przedszkola zwolnione zostaną  pomieszczenia użytkowane 

dotychczas przez przedszkolaków. Pomieszczenia będą mogły być używane, po 

przeprowadzeniu remontu,  przez uczniów szkoły,  w tym tych, którzy realizowali obowiązek 

nauki w Szkole Podstawowej im. T. Kościuszki w Wieliszewie - stąd konieczność  zmiany 

uchwały w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów 

klas VI w latach szkolnych 2016/2017 – 2021/2022. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w Szkole 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Skrzeszewie uzyskał jednogłośnie – 5 głosami 

za – opinię pozytywną. 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Przedszkola w Skrzeszewie uzyskał 

jednogłośnie – 5 głosami za – opinię pozytywną. 

Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXIII/285/2017 w sprawie wskazania 

miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 

2016/2017 – 2021/2022 uzyskał jednogłośnie – 5 głosami za – opinię pozytywną. 

Ad. 7. Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 20 stycznia 2020 r.  przyjęto jednogłośnie 

– 5 głosami za. 

 Ad. 8. Sprawy różne. 

 Nie zgłoszono. 

                      Ad. 9. O godz. 1730  Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

Protokół sporządziła:     Przewodniczący    

Magdalena  Kucińska     Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

       Artur Miętek 


